
Szanowni Senatorowie. Mamy ostatnia nadzieję że nowe zmiany w Ustawie Naprawczej 

spowodują, że emerytury z rocznika 53 będą prześliczne prawidłowo. Emerytury 

powszechnej nigdy nie pobierałam w dalszym ciągu pracuje, a emerytura wcześniejszą jest 

ciągle wyższa. Moje środki nie są waloryzowane a długość życia od 2014 ciągle ten sam. 

Odkładając składki do ZUS myślałam, że będę mogła na emeryturze spokojnie odpoczywać i 

cieszyć się życiem. Stało się inaczej gdyby nie pomoc finansowa od dzieci nie mogłabym 

realizować recept. ZUS nie dotrzymał obietnicy wpadłam w pułapkę. Kapitał początkowy i 

składki od 2014 nie są zwaloryzowane. Prosimy o potraktowanie nas poważnie poprzez 

wprowadzenie jednolitych zasad wyliczenia naszych emerytur tak jakby to było po raz 

pierwszy. Jesteśmy u schyłku życia, zmęczone ta walka o to co nam się należy. Czeka mnie 

jeszcze walka w Sądzie. Prosimy o wyrozumiałość i pomoc. Z poważaniem. J. CH. 


